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Sitno, 27 marca 2014 roku 
 

ST.0002.VI.46.2014 
 

Protokół Nr XLVI/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 27 marca 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Sitno za 2013r. 

6. Plan pracy Komisji Stałych Rady Gminy Sitno na 2014r. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sitnie 

i z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych za 

rok 2013 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

10. Sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Antoni Gazda 

3. Juszczak Andrzej 

4. Kozak Leszek 

5. Mazurek Janusz 

6. Mazurek Jerzy 

7. Niedźwiedź Zygmunt 

8. Palikot Piotr 

9. Pawlicha Bogdan 

10. Stefańczuk Zbigniew 

11. Tarkot Alina 

12. Tukiendorf Edward 
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Radni nieobecni: 
1. Borowiec Andrzej 

2. Ostapińska Dorota 

3. Szajnoga Marek 

 

Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLVI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych i gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 

Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor.  Obrady rozpoczęły 

się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 13
50

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 12 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad sesji 

i zapytał czy są do niego uwagi. 

Pan Wójt poinformował, że w dniu dzisiejszym uchwały, które są zawarte 

w programie nie będą podejmowane, ponieważ jest bardzo dużo zmian i cały 

czas trwają prace nad przygotowaniem tych uchwał. 

Następnie Pan Wójt przeprosił za zaistniałą sytuację i wyjaśnił, że prace 

nad tymi uchwałami mogą potrwać nawet do dwóch miesięcy. 

Pan Przewodniczący powiedział, że w dniu dzisiejszym niema 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, jednak sprawozdania z działalności 

poszczególnych komisji stałych będą przedstawiane. 

Ponieważ uwag więcej nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 
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Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Zygmunt Niedźwiedź, Janusz 

Mazurek. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani 

do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami uchwały nie były podejmowane. 

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Sitno za 2013r. 

 

Jako pierwszy sprawozdanie odczytał Pan Juszczak - Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej. 

Dalej Pan Juszczak odczytał Plan pracy Komisji na br. 

Następnie Pan Biłant – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji, a także Plan pracy Komisji na rok 2014.  

Kolejno sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej oraz Plan pracy 

Komisji na br. przedstawiła Pani Tarkot –Przewodnicząca tej Komisji. 

Kopie sprawozdań odczytanych na sesji wraz z Planami pracy Komisji 

stanowią załącznik do dokumentów z sesji. 

 

Następnie Pan Przewodniczący podał pod głosowanie wszystkie 

odczytane sprawozdania za rok 2013. 

 

Sprawozdania za rok 2013 zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Kolejno Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Planów 

pracy na rok 2014. 

 

Sprawozdania za rok 2013 zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 
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Ad. 6 

 

Plan pracy Komisji Stałych Rady Gminy Sitno na 2014r. 

 

Punkt ten został zrealizowany w punkcie wcześniejszym. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sitnie i z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych za rok 2013 oraz wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

 

 Pan Sekretarz poprosił, o wyjaśnienie kwestii zasiłków pielęgnacyjnych 

i docelowych.  

 Pani Tor powiedziała, że zasiłki są przyznawane na podstawie ustawy 

o pomocy społecznej, która ma kryteria dochodowe w zależności od osoby. Na 

osobę samotną kryterium dochodowe przypada 542 zł, na osobę w rodzinie 

456 zł. Są to kwoty netto.  

 Dalej Pani Tor szerzej omówiła kryteria dochodowe, które są różne 

w różnych przypadkach. 

 Pan Pawlicha zapytał: ile jest u nas w gminie osób niepełnosprawnych 

pobierających zasiłek? 

 Pani Tor odpowiedziała, że około 16-20 osób. 

 Następnie Pani Tor omówiła sprawozdanie, wyjaśniając jednocześnie, że 

każdy z Radnych całość sprawozdania otrzymał.  

Przewodniczący podał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania 

z działalności GOPS. 

 Sprawozdanie z działalności GOPS za rok 2013 zostało przyjęte 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 8 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas 

Poruszając zagadnienia: 

1. Spotkań z mieszkańcami w poszczególnych miejscowościach; 

2. Instalacji solarnych (parametry instalacji);  

3. Inwestycyjne (punkt widokowy w Kornelówce, Muzeum w Cześnikach, 

Czołki); 

4. Strażackie; 
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5. Sprawa odpadów ( przekraczamy odprowadzanie odpadów organicznych 

o 8% według wymogów Unijnych); 

6. Mundury dla orkiestry; 

7. Kulturalne; 

8. Drogi powiatowe; 

9. Sprawy gospodarcze; 

10.  Sprawa LODR-u. 

 

Ad. 9 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Kozak poprosił o poprawienie drogi na Kornelówce Kolonii. 

Pan Sekretarz powiedział, że droga była równana - poszło 19 wywrotek 

gruzu. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał, czy obsługa instalacji solarnych – wymiana 

płynów i serwis przez 5 lat będzie w gestii Gminy. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że chcemy zawrzeć to w specyfikacji przetargowej, 

iż przez 5lat od zakończenia inwestycji wykonawca będzie miał obowiązek 

wykonywać serwis instalacji solarnych i wszelkiego rodzaju naprawy na własny 

koszt. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo Pana Janusza Jarskiego 

w sprawie wydzierżawienia 200m
2
 placu po byłym składzie buraczanym 

w Jarosławcu na okres 5lat w celu składowania płyt azbestowo – cementowych. 

Pan Wójt stwierdził, że możemy sobie tylko narobić problemów 

składowaniem tych odpadów, dlatego też odradza jakąkolwiek dzierżawę tego 

typu. W przyszłości może pojawić się lepsza oferta, która będzie mniej 

szkodliwa dla środowiska. 

Pan Przewodniczący dodał, że jest to dosyć atrakcyjne miejsce. 

Pan Pawlicha zaproponował, aby przegłosować tą kwestię. 

 

Pan Przewodniczący zapytał Państwa Radnych: kto jest, przeciw, aby 

wydzierżawić plac panu Jarskiemu na ten cel?  

Przeciw wydzierżawieniu placu w Jarosławcu opowiedziało się 11 

Radnych i 1 głos się wstrzymał. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że przyszło pismo od Pana Ryszarda 

Żabińskiego, który chce, aby mu pomóc stworzyć w Jarosławcu podstrefę 

ekonomiczną, a w związku z tym być może będą potrzebne jakieś składy. 

Pan Pawlicha stwierdzi, że w Zamościu jest utworzona strefa ekonomiczna 

i nikt nie chce nic robić. 

Następnie Przewodniczący odczytał kolejne pismo od Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Lipinie Starej w sprawie dofinasowania w kwocie około 20-
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30tys. zł do zakupu autobusu na potrzeby dowozu uczestników z racji tego, że 

z naszej gminy korzysta z terapii 6 osób. 

Pan Wójt poinformował, że podobne pismo jest też z Komarowa, gdzie 

z naszej gminy dojeżdża 5osób. W przypadku dofinansowania do takiego 

autobusu mamy od razu kontrolę, ponieważ autobus nie jest nasz tylko jest 

własnością Gminy Komarów, czy też w tym przypadku Gminy Skierbieszów. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że nie widzi na dzień dzisiejszy żadnych 

podstaw, ani możliwości takiego dofinasowania.    

 Pan Sekretarz powiedział, że jest to zadanie Starosty, my płacimy duże 

pieniądze na PEFRON, „(…) a oni sobie tworzą miejsca pracy i jeszcze gminy 

sąsiednie maja dopłacać – coś tu nie tak”. 

Pan Wójt poprosił, aby Rada zajęła stanowisko w tej sprawie. 

Po odpowiedzi Pana Wójta Rada Gminy zajęła negatywne stanowisko 

w w/w sprawie dotyczącej Komarowa jak również Skierbieszowa.  

Pan Stefańczuk zaproponował, aby zorganizować zbiórkę opon, bo już 

ludzie pytają. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że możemy to zrobić, a jednocześnie 

poinformował, iż w maju będziemy już najprawdopodobniej głosować za stawką 

4zł za odpady segregowane. 

  

Ad. 10 

 

Sprawy różne 

 

Sprawy różne zostały zrealizowane wraz z interpelacjami i zapytaniami 

Radnych. 

 

 

 

Ad. 11 

 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XLIV/2014 i Protokół XLV/2014 wyłożony był do wglądu 

bezpośrednio w trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołami i czy są do nich uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli w/w Protokoły w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie. 
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Ad. 12 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk            Edward Tukiendorf 


